
2024 贵阳·华人生命科学大会订房渠道 
2024 International Conference on Life Sciences, Guiyang, China  

Reservation Channel 
 

欢迎您参加 2024 贵阳·华人生命科学大会，此次会议有如下几种预定方式供您

选择： 

Welcome to attend the 2024 International Conference on Life Sciences, 
Guiyang, China. There are several reservation methods for you to choose: 

 
(Hotels#1&#2 Are Right Next to the Convention Center (贵阳东盟国际会议中心) 

 

一、 贵州群升豪生大酒店预定渠道 
Howard Johnson Qunsheng Plaza Guizhou reservation channels： 
 

房型 Room Type 房价 Room Rate 
单间 King Room RMB 450.00 
标间 Twin Room RMB 450.00 
套房 Suite Room RMB 830.00 

 
①您可致电贵州群升豪生大酒店总机转预订部，告知您参加 7 月 25 日-30
日会议，即可预定。 
预定电话：0851-8891 9999 转预订部； 
You can call Howard Johnson Qunsheng Plaza Guizhou switchboard 
transfer reservation department to inform you to attend the meeting from 
July 25 to 30, you can book.  
Hotel Tel: 0851-8891 9999 transfer to Reservation Department; 
 
②您可根据酒店提供的微信二维码扫码关注贵州群升豪生大酒店，通过预
定中心即可完成预定； 



You can scan and follow the WeChat QR code provided by Howard 
Johnson Qunsheng Plaza Guizhou to complete the booking; 

 
③您可发送邮件致酒店预订部，告知您需要预定的房型和入住离店日期，
我们会以邮件的形式回复您预定是否确认。 
You can send an email to the hotel reservations department to inform the 
room type, check-in and departure date, we will reply to you an email 
confirmation. 
邮箱 Email：reservations.plazaqunsheng@hojochina.com 
 
④您可直接联系您此次会议的专属销售总监杨女士预定房间。 
You can directly contact Ms. Yang your meeting exclusive director of sales 
to book rooms. 
杨女士 Ms. Yang Mobile Phone：86-158 8550 9599 
 
 

二、 贵州群升花园酒店预定渠道 
Q-Garden Hotel Guizhou reservation channels： 

房型 Room Type 房价 Room Rate 
单间 King Room RMB 320.00 
标间 Twin Room RMB 320.00 

  
①您可致电贵州群升花园酒店转预定部，告知您参加 7 月 25 日-30 日会
议，即可预定。 
预定电话：0851-8891 9999 转预订部； 
You can call Q-Garden Hotel Guizhou switchboard transfer reservation 



department to inform you to attend the meeting from July 25 to 30, you 
can book.  
Hotel Tel: 0851-8891 9999 transfer to Reservation Department; 
 
②您可根据酒店提供的微信二维码扫码关注，通过预定中心选择贵州群升
花园酒店即可完成预定； 
You can scan and follow the WeChat QR code provided by Q-Garden 
Hotel Guizhou to complete the booking; 

 
③您可发送邮件致酒店预订部，告知您需要预定的房型和入住离店日期，
我们会以邮件的形式回复您预定是否确认。 
You can send an email to the hotel reservations department to inform the 
room type and check-in and departure date, we will reply to you an email 
confirmation. 
邮箱 Email：reservations.plazaqunsheng@hojochina.com 
 
④您可直接联系您此次会议的专属销售总监杨女士预定房间。 
You can directly contact Ms. Yang your meeting exclusive director of sales 
to book rooms. 
杨女士手机 Ms. Yang Mobile Phone：86-158 8550 9599 
 

三、 凯里亚德酒店贵阳花溪大学城店预定渠道 
Kyriad Guiyang Huaxi University Town reservation channels： 



房型 Room Type 房价 Room Rate 
优享大床房 KK King Room RMB 320.00 
优享双床房 KK Twin Room RMB 320.00 
荣享大床房 KY King Room RMB 320.00 
荣享双床房 KY Twin Room RMB 320.00 

· 您可致电凯里亚德酒店贵阳花溪大学城店，告知您参加 7 月 25 日-30 日
会议，即可预定。
You can call Kyriad Guiyang Huaxi University Town switchboard to inform 
you to attend the meeting from July 25 to 30, you can book.
预定电话 Hotel Tel: 0851-88902888

· 您可发送邮件致酒店预订部，告知您需要预定的房型和入住离店日期，
我们会以邮件的形式回复您预定是否确认。
You can send an email to the hotel reservations department to inform the 
room type and check-in and departure date, we will reply to you an email 
confirmation.
邮箱 Email：ky1570311@jinjianghotels.com.cn
15924233169@139.com
您可直接联系您此次会议的专属销售经理赵经理预定房间。
You can directly contact Ms. Zhao your meeting exclusive sales manager 
to book rooms.

赵经理手机号 Mobile Phone：86-193 8550 1944 

尊敬的嘉宾，无论您通过什么渠道预订，请记得告知您入住时间，退房时间，
以及您选择的房型。 

我们在爽爽的贵阳真诚的期待您的光临。 
Dear guests, no matter what channel you are booking through, please 

remember to let us know your check-in time, check-out time, and the room type 
you have selected. 

We sincerely look forward to your visit. 

renfengli
Cross-Out


